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    Rijeka,  10.07.2023. 

ZAPISNIK 
S 4. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
4. sjednica VMO Pehlin održana je 7. srpnja 2023. (petak) s početkom u 15,00 sati u prostorijama 
MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Darko Kauzlarić, predsjednik VMO 
 Ivan Bogdanić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Marko Smojver, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 
 
 

Usvajanje zapisnika sa Zbora građana održanog 5. lipnja 2023. i zapisnika sa 3. sjednice Vijeća 
MO Pehlin :  

Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Prijedlozi Programa rada Vijeća MO Pehlin za 2024. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Malonogometni turnir „Oluja“ povodom 

Dana pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja 
3. Dopisi i zamolbe 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Vijeće MO Pehlin zaprimilo je dopise Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, gradskog 
vijeća i mjesnu samoupravu vezano uz izradu prijedloga Programa rada za 2024. godinu, te 
upute za prijavu programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora za 2024. godinu, te su isti 
dostavljeni vijećnicima na razmatranje. Predsjednik Darko Kauzlarić izvijestio je nazočne da je  
prijedloge Programa rada  za 2024. godinu potrebno dostaviti Odsjeku za mjesnu samoupravu do 
20. srpnja 2023. godine., te je dao prisutnim vijećnicima prijedloge na razmatranje. Svi prisutni 
uključili su se u raspravu vezano uz prijedloge programskih aktivnosti, te su naglasili mala 
financijska sredstava koja su već godinama ista i bez promjene. Smatraju da bi se sredstva 
namijenjena Vijećima trebala povećati ako zbog ničeg drugog onda zbog povećanja troškova 
života. Nakon poduže rasprave Vijeće je donijelo je  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin usvaja prijedloge Programa rada za 2024. godine, a time i prijedlog 
Financijskog plana za 2024. godinu. 
  
  
 
AD 2 
Predsjednik VMO Darko Kauzlarić otvorio je raspravu vezano uz planiranu programsku aktivnost 
malonogometni turnir „Oluja“ povodom Dana pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih 
branitelja koje Vijeće organizira u suradnji sa Udrugom dragovoljaca i veterana domovinskog rata 
PGŽ u koju su se uključili svi prisutni. Nakon poduže rasprave donesen je 

 
Zaključak: 
Malonogometni turnir Oluja održati će se u nedjelju, 30. srpnja 2023. godine na igralištu na 
Androvom bregu. Uz najavu programa zatražiti će se od Odsjeka za mjesnu samoupravu 
suglasnost da se dio sredstava sa pozicije PRO6260 namijenjenih kupnji sportskih rekvizita 
preusmjeri na poziciju PRO6259 zbog povećanje troškova prehrambenih artikala.   
Polaganje cvijeća i svijeća na spomenik poginulim braniteljima iz Domovinskog rata na Turkovu 
održati će se u petak, 4. kolovoza 2023. godine. 
 
 
 
AD 3 

1. Vijeće MO Pehlin zaprimilo je prijedlog Rijeka plusa vezano uz prenamjenu sredstava  
komunalnih prioriteta za 2023. godinu. Rijeka plus predlaže da se, s obzirom da su 
građani na Zboru građana održanom, 5. lipnja 2023. godine bili protiv preregulacije 
prometa u Ulicama Blažićevo i Minakovo, financijska sredstava u iznosu od 2.787,00 eura 
sa PDV-om planirana na stavkama 21.7. Elaborat preregulacije prometa u naselju 
Blažićevo i 21.8. Realizacija preregulacije prometa u naselju Blažićevo prenamijene na 
stavku 21.22. Realizacija povećanja stupnja sigurnosti prometa u južnom sporednom 
ogranku Ulice Pehlin.  

2.  Vijeće MO Pehlin zaprimilo je Studiju opravdanosti postave usporivača prometa u Ulici 
Baretićevo u blizini dječjeg igrališta i parka izrađenu od strane Rijeka plusa d.o.o. , te je 
Rijeka plus zatražio očitovanje Vijeća i peticiju stanara koji žive na predmetnom području 
a vezano uz postavu dva usporivača prometa od reciklirane gume na lokacije u blizini 
parka.   

3. Mještanin s područja Blažićeva uputio je Vijeću upit vezano uz izgradnju ceste SUXI koja  
bi trebala spojiti naselje Blažićevo s državnom cestom D-427. Upravni odjel za komunalni 
sustav i promet dostavio je informaciju vezano uz navedeno. Sabirna ulica SUXI planirana 
je u dva dijela, dio o čvora Pilepići prema Islamskom centru, te dio od čvora Pilepići do 
naselja Blažićevo. Realizacija dijela sabirne ulice SUXI od čvora Pilepići do naselja 
Blažićevo nije planirana kroz naredne tri godine. 

4. Tajnica je upoznala nazočne s odgovorom Upravnog odjela za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo vezano uz deponij građevinskog otpada na području Turkova. 

5. Vijeće MO zaprimilo je zahtjev stanara romskog naselja na Rujevici za rješavanjem 
problema nakupljenog otpada na platou na ulazu u naselje.   
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Zaključak 

1. Vijeće MO Pehlin suglasno je s predloženom prenamjenom sredstava komunalnih 
prioriteta za 2023. godinu.  

2. Vijeće MO informacije je primilo na znanje, te se slaže sa postavom usporivača na 
predložene lokacije.  Predsjednik Vijeća prikupiti će suglasnosti građana za postavu 
usporivača prometa na predloženim lokacijama. Kada se isto prikupi dostaviti će se 
Rijeka plusu d.o.o. zajedno sa stavom Vijeća MO. 

3. Vijeće je informacije primilo na znanje i s istima će upoznati zainteresiranu stranku.   
4. Vijeće je informacije primilo  na znanje i upoznati će s odgovorom podnositelje zahtjeva. 
5. Vijeće MO s problemom se već obraćalo nadležnim službama, te će zahtjev uputiti 

Odsjeku za komunalno redarstvo. 
 

AD 5 
1. Predsjednik je upoznao nazočne da su  u Ulici Baretićevo zamijenjena dva dotrajala 

rasvjetna stupa  na kojima su postavljene nove lampe ali one još ne svijetle. Također 
upoznao je nazočne da mještani traže da se rasvjeta na šetnici uz Mistraž upali kada i 
javna rasvjeta te svijetli do 24 sata jer se šetnica u ljetnim mjesecima pojačano koristi. 

2. Zamjenik predsjednika Ivan Bogdanić upoznao je nazočne da su on i član vijeća Stjepan 
Horvat prisustvovali javnoj raspravi o Prijedlogu izmjena i dopuna Prostornog plana 
uređenja grada Rijeke i Prijedlogu izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
grada Rijeke održanoj 13. lipnja 2023. godine, te su na istoj postavili upit i iznijeli 
primjedbu vezano uz izgradnju reciklažnih dvorišta.  
 

Zaključak: 
1. Vijeće će uputiti zamolbu Energu d.o.o. sa zahtjevom da se upale lampe na Baretićevu i 

rasvjeta na šetnici prema Mistražu pali s javnom rasvjetom i gori do ponoći. 
2. Vijeće će zatražiti sastanak vezano uz naveden upit u Upravnom odjelu za urbanizam, 

prostorno uređenje i graditeljstvo. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                              Darko Kauzlarić 


